
Zdravím Romane, 

zasílám vyjádření za My pod Orebem k návrhu dohody o programových cílech celého zastupitelstva pro období 

2018 - 2022. 

Vzhledem k tomu, že k většině bodů nemáme podklady a dostatečné informace, kdy nevíme, co vše se pod 

napsaným bodem dohody skrývá, nesouhlasíme v tuto chvíli s jejím podpisem. 

 

Co se komisí týká, máme k nim tyto návrhy. 

1. Stavební komise by se měla stát VÝBOREM, a to vzhledem k nastávajícím velkým dopravním a stavebním 

změnám - dvojkolejka, silnice č. 11, úprava centra, apod ... Stavební „seskupení“ by mělo být poradním 

orgánem celého zastupitelstva. 

Ve stavební je z naší strany Kamila Kuťáková. Pokud by Svobodní a KDU s Nez. neměli návrh další, 

navrhujeme Petra Koutníka, který je velmi šikovný projektant. 

2. Co se „Životního prostředí“ týká, máme více názorů a nápadů.  

a) Jelikož nás čeká období velkých rekonstrukcí a urbanistických změn, je třeba důsledněji hlídat životní 

prostředí, (péče o zeleň, estetika, návrhy zahrad, ekologie apod.). Sestavil by se proto samostatný 

výbor sloužící jako "hlídač" a "tvůrce" návrhů pro ochranu prostředí a na estetické posuny 

našeho města a městských částí k lepšímu. Do takového výboru bychom případně navrhli: Martinu 

Kašparovou, Dagmar Kroovou a Ivonu Bartošovou. 

Protože však téma stavebních úprav a péče o životní prostředí jde ruku v ruce, měly by se oba 

výbory, stavební i životního prostředí, scházet společně. 

b) Druhým řešením by bylo doplnit stavební výbor o odborníky mající na starost právě ochranu, podporu 

a rozvoj životního prostředí ve vyváženém počtu vůči stavebnímu zastoupení. Tady však hrozí to, co 

v komisi kulturní, příliš vysoký počet členů znesnadňující komunikaci. 

Podle reakcí dalších stran, Svobodní a KDU s Nez., a vzhledem k důležitosti, jsme toho názoru, že by se 

měla uskutečnit k otázce stanovení stavebního výboru a životního prostředí společná diskuze.  

3. Ad Kulturní komise.  

Myslíme si, že tak početná komise je spíš přítěží. Kultura má být především tvořivá a v takovém počtu je 

společná tvorba velmi náročná. Možným řešením je sestavit cca deseti člennou komisi z osob, které nejsou 

členy příspěvkových organizací města (výjimkou by byla ředitelka TMB), aby mohl být rozvoj 

kulturního života zpestřen o nový elán a nápady, a umožnit setkání 1 x za rok všem zástupcům organizací 

(včetně příspěvkových) zabývající se kulturou v našem městě. Za My pod Orebem navrhujeme Kláru 

Zdechovskou. 

4. Do bytové komise navrhujeme za My pod Orebem Mariku Bořkovou. 

5. Do sociální a zdravotní komise navrhujeme za My pod Orebem Hanu Šlapákovou. 

 

Za My pod Orebem Klára Zdechovská 

V Třebechovicích pod Orebem dne 19. ledna 2019 


